
 

TEAM SÖDERTÄLJE BOWLINGKLUBB 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Styrelsemöte 20241209 

Närvarande: Ronny Pettersson, Jeanette O Pettersson, Hans Linderstrand, 

Andreas Krausz, Mikael Bloemer, Patrik Johansson och Bo Qvist. 

1. Ronny går igenom dagordning som vi godkänner. 

2. Föregående protokoll. 

3. Stefan Södergren presentera arbetet med sportlovsaktiviteten som drivs 

som projekt. Han berättar hur långt han kommit och hur projektet är 

planerat. Andreas B Pettersson berättar om tisdagskvällarna där han är 

ungdomsledare. 

4. Hans Linderstrand går igenom ekonomin för Seniordelen och ekonomin 

är ok. 

5. Bo Qvist går igenom ekonomin för para/ungdom som ser ok ut nu, men 

till våren faktura ligger vi minus ca 1600-1700kr. 

6. Bo Qvist och Ronny Pettersson informerar från mötet med kommunen om 

hur vi ligger ekonomiskt sett och budgeten framöver. Vi får förslag att 

söka det som går och då verksamhetsbidrag, projektbidrag och 

funkisbidrag innan den 15 december. Inget retroaktiv delas ut till klubben.  

7. Information från stiftelsemöte angående sponsring där det nu finns 

tillåtelse av sponsring i hallen. Beslut togs i Stiftelsen styrelse att TSB ska 

ha ett eget klubbrum i Bollhallen. Ronny och Jeanette Odelius tar fram 

förslag på lämplig plats.  

8. Bosse informerar från ett webbmöte med bowlingförbundet och olika 

personer i Svealand angående framtida serie och/eller tävlingar för para 

bowlare runt om i Svealand. Det skall försöka ordnas något likt Skåne har 

byggt upp. 

9. Information angående olika kurser och utbildningar att gå:                         

-  Webinar Tränare parabowling ca 30min obligatorisk för para-ungdom.   

-  Webinar om sociala medier där Ronny och Jeanette P informerar om 

olika medier för olika åldrar. Tid ca 2tim den 27/11 -24                                                                       

-  Webinar om hållbar sponsring som verkar intressant den 2/12 -24.         

-  Bosse informerar om ny regler angående bidrag från Södertälje   

kommun.                                                                                                       

-  Föreningskväll den 11/12 där vi har 4 platser 



10. Klubben skall söka en tränare med bred kompetens för både fortsättning 

och nybörjare. 

11.  En tränarutbildning för klubbmedlemmar väntas preliminärt startas vecka 

5-7. Minst 6 medlemmar. Den som går utbildningen skall återge kunskap 

till klubben. 

12. När det gäller sponsorer så finns det 4-5 sponsorer, varav det är en som 

bearbetas nu. Mattias Jonsson är inbjuden till TSB i Bollhallen för vidare 

diskussion. 

13. Vår träning på måndagar fungerar bra och det är många som spelar. 

14. Avstämning för Julslagning den 12/12. Jeanette P ordnar med glögg och 

pepparkakor. Bosse ordnar med priser och Hans ordnar med smörgåsar 

mm. 

15.  Vi diskuterar våra 21-lotter och enas om att vi skall vi byta ut dom mot 

sverigelotter. 

16. Anmälan till DM i 3-manna lag i Eskilstuna den 1 februari görs av Åke 

och Ronny som är UK som också tar ut vilka som skall spela. Information 

om 55+ 16 februari i Nyköping och junior 23 mars i Nyköping och 

parabowling den 7 december i Eskilstuna. 

17. Övriga frågor:                                                                                               

- Angående träningsläger så fortsätter den frågan.                                       

- Vi diskuterar annan typ av tröjor där förslag kommit på liknande som 

para/ungdom har. Dessa är antagligen dyrare.                                              

– Ett förslag kom angående en låda där alla kan lämna förslag till 

förbättringar för klubben. Bosse och Ronny ordnar.                                     

– Diskussion kring att inget Guest Wifi finns i Bollhallen. Ronny 

undersöker möjligheten med det med Stiftelsen. 

18.   Nästa möte är den 7 januari 2025 kl 18:30 

19.  Ronny avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

 


